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          REFERAT – STYREMØTE i FLIS– NR. 11 – 2012-14 

 
Sted: Radisson Blu Airport Hotel, Gardermoen 

Tid: Lørdag 7.12.2013 kl. 13.00-15.00 

Neste møte: 20.2.2014 i Bergen 

 

 

DELTAKERE: 

Styreleder Inger Wold 

Styremedlem Jacqueline von Arb 

Observatør Anna Rongen     

 

Fra administrasjonen: 

Sportskonsulent ingen  

 

FRAVÆRENDE: 

Nestleder Rune Ingebrigtsen  

Styremedlem Per Bjarne Ravnå  

1. varamedlem Kåre Jon Lund (fast for Mathias) 

2. varamedlem Anja Moe  

 

 

 

For dette møtet skulle tema hovedsakelig være kommunikasjon mellom komiteer og FLIS, men på 

grunn av Ivar-uværet var frafallet veldig stort. Dette gjorde også at styret ikke ble vedtaksdyktig, 

men sakene ble fremlagt, og vedtak gjort per e-post med resten av styret i ettertid. 

 

Godkjenning av innkalling, sakliste  
 Godkjenne innkalling 

Innkalling ble godkjent uten merknader 

 Godkjenne saksliste og underskrive forrige referat 

Sakslisten ble godkjent. Referat fra sist undertegnes neste gang. 

 

 

 

Orienteringssaker: 

 
Saksnr. Vedt.nr. Sak Frist Ansv. 

O-20  Møte med komiteene 
Kun Anna Rongen & Anders Espelid Thorvaldsen (begge fra Capoeira) møtte.  

Fikk info om komitearbeid.  

   

O-21  Orientering fra FS møte 6.12 

Inger orienterte 

  

 

 

 

O-22  Orientering fra komiteene 

Stilartsavtale med Norges Aikidoforbund er undertegnet.  

Stilartsavtale med Aikikan er underveis.  

    

 

 

 

O-23  Møte med Kyudo 25.11 
Inger orienterte om møte mellom Johannes Ibel, Trond Søvik og Inger: 

Det var et konstruktivt møte som resulterte i en plan der Johannes skal prøve å 

påvirke sine klubber om å søke opptak i Norges Kyudoforbund. Vi avventer 

svar fra dette og tar det videre etter svar fra Kyudoforbundet. 
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Diskusjons- og vedtakssaker: 
 
Saksnr. Vedt.nr. Sak Frist Ansv. 

64  Økonomi 
Vi må bli flinkere til å bruke midler til aktivitet 

 

  

 

Styret 
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Godkjenning av medlemmer til komiteer: 

Vedtak via Mail i ettertid:  

-Anders Espelid Thorvaldsen som medlem av Capoeira komiteen 

Dara Nazari var ved en misforståelse foreslått til Wushu komiteen, men dette ble i 

ettertid trukket da han på nåværende tidspunkt ikke har anledning. 

 

 

 

Snarest 

 

 

 

Bjørn 

66  Skal FLIS støtte Wushu film? 
Ønsker innspill fra forbundsstyret, fordi Kampsport logo er involvert 

Neste 

møte 

 

Inger 
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Tilskudd klubber – gjenstående saker 

Vedtak på mail i ettertid:  

-Det bevilges komitemidler kr 12 000 for Capoeira 20 år til Capoeira OSI (i tillegg til 

FLIS aktivitetsmidler på 20 000).  

-Sandnes aikidoklubb får 7600 

-HamarAikidoklubb får 0 (utilstrekkelig dokumentasjon og søknad ble trukket) 

  

 

 

Snarest 

 

 

 

Bjørn 

68  NKF overtar/kjøper domenet kendo.no?  

Kåre Jon sjekker pris og betingelser. 

utsatt til neste møte 
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Godkjenne regelverk for Push Hands (Wushu). 

Vedtatt på mail i etterkant:  
Godkjent 

 

 

 

Snarest 

 

 

Bjørn 

 

 

 

 
 

_______________________________________ 

Inger Wold 

_______________________________________ 

Jacqueline von Arb 

 

 

I tillegg, for vedtakene gjort pr mail i ettertid:  

 

 

_______________________________________ 

Rune Ingebrigsten 

_______________________________________ 

Bjarne Ravnå 

 

 

_______________________________________ 

Kåre Jon Lund 

 

 

 


